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Abstract (en)
The equipment (1) has a base (10) with a screwless central terminal (22a) and screwless lateral terminals (22b, 22c) for respectively receiving
three electrical conductors, where the terminals respectively have disconnection buttons (23a-23c) i.e. push buttons, for respectively disconnecting
the conductors inserted into the terminals. A detachable device (3) inhibits the buttons, and is formed from a single piece. The device has a cover
receiving the button (23a) and a blocking unit blocking activation of the buttons (23b, 23c), where the device is in a form of U-shaped cap.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un Appareillage électrique (1) comprenant : - un socle (2) muni d'au moins deux bornes (22) sans vis destinées à
recevoir chacune au moins un conducteur, - chaque borne (22) comprenant un bouton de déconnexion (23) pour déconnecter le conducteur inséré
dans la borne, - l'appareillage (1) comprenant un dispositif amovible (3) pour inhiber les boutons de déconnexion (23), ledit dispositif amovible
comportant un capot pour recouvrir l'un des boutons de déconnexion et un organe de blocage destiné à bloquer l'actionnement de l'autre bouton de
déconnexion.
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